

## Dear Applicant,

Dana Club would like to thank you for the interest you have shown in joining our prestigious club.

We request that you fully complete the application form provided and kindly submit the following:

- 1. Salary certificate from the applicant's employer, stating the applicant's position and salary. Secondary certificate may be included, if both husband and wife are working.
- \*\* For Qataris, an employment certificate is required without the salary statement in case applicant wants to avail corporate discount.
- 2. 1 passport-sized photographs of each member of the family.
- **3.** Copies of national ID or passport of the applicant and each member of the family.

We will evaluate your application and endeavor to provide feedback on the result within 3–5 days.

Please note that Dana Club is a private club with a strictly limited number of membership places available.

Members typically retain their memberships for long periods, which means that only a limited number of spots occasionally become available.

In the event that your application is not successful, please be advised that no reason or explanation will be provided.

Best Regards,

**Dana Club Management** 



## عزيزي المتقدم لطب العضوية,

يود نادي الدانة أن يشكركم على الإهتمام بالإنضمام الى عضويته وللقيام بمتابعة أجراءات الإنضمام يطلب من المتقدم ملء النموذج المعد من طرف النادي وإرفاق المستندات التالية:

 1 - شهادة راتب من جهة العمل يذكر فيها الوظيفة والراتب الشهري و أذا كان الزوج والزوجة يعملان يطلب

شهادة راتب من كليهما.

\*\* للقطريين مطلوب شهادة عمل دون بيان الراتب

2 - صورتان شخصيتان حجم جواز السفرلكل شخص من أفراد العائلة

3- صورة من البطاقة الشخصية أو جواز السفر لكل شخص من أفراد العائلة

من بعد ذلك تقوم الإدارة بدر اسة الطلب و تقيميه و من ثم التعليق و ارد عليه في غضون 3 الى 5 أيام كما تجدر الإشارة الى أن نادي الدانة نادخاص مع عدد محدود جلما من الفرص المتاحة للحصول على العضوية وأن الأعضاء القدامي كالعادة حتفظون يعضويتهم لفتر ات طويلة و هذا يعني أنه ليس هناك سوى عدد محدود من الأماكن تصبح متاحة .

وعليه في حال لم تتم المو افقة على طلبك فإن ذلك يعنى إنها غير متو فرة للأسباب سالفة الذكر.

معخالص تحياتنا

إدارةنادى الدانة